



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

各位家長：

家長教師會週年旅行---大澳文化生態深度行

為了讓學生、家長及老師認識及欣賞大澳的文化，以及享受彼此的溝通及聯誼，家長教師會將舉辦「大澳文化生態深度行」。現誠邀學生、家長及其家人一同參與。活動詳情如下：

- 日期：2015年6月28日(星期日)
- 集合時間：上午8時45分
- 集合地點：學校小食部
- 解散時間：約下午5時30分
- 解散地點：學校小食部
- 行程：學校 → 大澳 → 紅樹林生態 → 大澳文物酒店 → 少林武術文化中心 → 棚屋風情 → 關帝古廟 → 鹽田遺址 → 龍巖寺 → 蝦醬工場 → 大澳大街 → 學校
- 費用：會員／本校學生：每位120元；
非會員／家屬：每位220元
* 大小同價
(包括來回學校與大澳的交通費、午餐、導遊費及保險費)
- 午餐：福滿林大澳風味餐
- 小食及飲料：自備
- 報名：請家長於**6月4日(星期四)或之前**填妥回條，並按「簽名」按鈕以確認回覆。此外請將所需費用(支票抬頭請寫「香港管理專業協會李國寶中學家長教師會」，並請於支票背面寫上 貴子弟之姓名、班別及學號)交校務處。是次活動名額有限，先到先得。

如對活動有任何查詢，歡迎致電 2626 9100 與麥振忠主任聯絡。

第十三屆家教會常務委員會主席

馮錦萍女士 謹啟

2015年6月2日



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadkpc.pta@gmail.com

2nd of June 2015

Dear parents,

PTA Annual Picnic --- Tai O Cultural and Ecological Discovery

In order to enhance the understanding of Tai O culture and ecology and appreciate it, and to provide opportunities for communication and social gathering, the PTA will organize the "Tai O Cultural and Ecological Discovery". We would like to invite you and your family to join this activity. Details are as follows:

- Date: Sunday, June 28, 2015
- Meeting Time: 8:45 am
- Meeting Point: Tuck shop at the College
- Dismissal Time: Around 5:30 pm
- Dismissal Point: Tuck shop at the College
- Itinerary: College → Tai O → Mangrove → Tai O Heritage Hotel → Shaolin Wushu Culture Centre → Stilt house → Kwan Tai Temple → Disused salt pans → Lung Ngam Tse → Shrimp sauce factory → Tai O Road → College
- Fee: PTA Members/ Students: \$120 each;
Non-PTA members/ Family members: \$220 each
** the same fee for adults and children*
(Fee includes transportation between College and Tai O, lunch, service charges and Insurance)
- Lunch: Fook Moon Lam Restaurant
- Snacks & Drinks: Self-provided
- Enrolment: Please complete the reply slip and click the "Sign" button to confirm your response **by Thursday, June 4**. Please also submit the required fee to the General Office (via a cheque made payable to 'HKMA David Li Kwok Po College PTA' and with your child's name, class and class number written on its back). Places are limited and provided on a first come first served basis.

Should you have any enquiries, please feel free to call Mr. Leslie Mak at 2626 9100.

Regards,

Ms Fung Kam Ping, Regina
Chairperson of the 13th Executive Committee of the Parent-Teacher Association

PTA Annual Picnic --- Tai O Cultural and Ecological Discovery

家長教師會週年旅行---大澳文化生態深度行

Reply Slip

報名表格

【Please return the Reply Slip with a cheque to either the General Office by 4 June 2015】

【請於 2015 年 6 月 4 日或之前連同支票交回校務處】

I, Mr. /Ms /Mrs. 本人 _____(先生/女士/太太), *am / am not a PTA parent-member.

* 是 / 不是 家長教師會會員

Membership no.會員編號： _____ Contact no.聯絡電話： _____

No of Participants 參加人數：

_____ PTA member & student(s) 名會員／本校學生 x \$120 = \$ _____

_____ Non-PTA member & family member(s) 名非會員／家屬 x \$220 = \$ _____

Total 合共金額： \$ _____

Cheque no 支票號碼： _____ Bank 銀行名稱： _____

Student name 學生姓名： _____ Class 班別： _____ (_____)

** Please delete as appropriate 請刪除不適用者*

Reply Slip

1. _____ * PTA member(s) / student(s) will join the Tai O Cultural and Ecological Discovery.
_____ * 名會員／本校學生會參加「大澳文化生態深度行」。
2. _____ * non-PTA member(s) / family member(s) will join the Tai O Cultural and Ecological Discovery.
_____ * 名非會員／家屬會參加「大澳文化生態深度行」。

* Please input "0" if you will not join. 如不參加，請輸入“0”字。